

《my holiday国庆英语作文两篇（带中文）》

国庆节是中华民族共同的盛大庆典，五星红旗在蓝天飘扬，人民心中充满自豪与喜悦。这一天，我们共同祝愿祖国繁荣昌盛，国泰民安，创造更加辉煌的未来!这里给大家分享两篇国庆节英语作文，供大家学习。

my holiday国庆英语作文1

This year's National Day holiday brought me a delightful blend of relaxation and exploration. I embarked on a short trip to a nearby ancient town, steeped in history and culture.

Walking through the cobbled streets, I was enchanted by the well-preserved architecture and the tranquil atmosphere. The town bustled with festive activities, yet retained its charming old-world feel.

I visited museums, learning about the town's rich heritage, and sampled local delicacies that tantalized my taste buds. In the evenings, I enjoyed boat rides along the tranquil river, admiring the illuminated bridges and waterfront scenery.

This holiday not only refreshed my spirit but also broadened my horizons. It was a perfect blend of history, culture, and relaxation, making it a memorable National Day for me.

今年的国庆假期为我带来了一段融合放松与探索的美妙时光。我踏上了一场前往附近古镇的短途旅行，那里历史悠久，文化底蕴深厚。

漫步在鹅卵石铺就的街道上，我被保存完好的建筑和宁静的氛围深深吸引。古镇虽因节日活动而热闹非凡，但仍保留着迷人的旧日风情。

我参观了博物馆，了解了古镇丰富的历史遗产，并品尝了令人垂涎欲滴的当地美食。夜晚时分，我乘坐小船悠然地划过平静的河流，欣赏着灯火辉煌的桥梁和水岸风光。

这个假期不仅让我的精神得到了放松，还开阔了我的视野。它完美融合了历史、文化和休闲，成为了我难以忘怀的国庆佳节。

my holiday国庆英语作文2

For this year's National Day holiday, I had a wonderful time celebrating with my family. We decided to visit the beautiful city of Beijing, known for its rich history and cultural

heritage.

The highlight of our trip was visiting the Great Wall, one of the most famous landmarks in the world. It was an incredible experience to walk along the ancient walls and admire the breathtaking views.

We also explored the Forbidden City, the imperial palace from ancient times. The intricate architecture and vast complex were truly impressive.

In the afternoons, we enjoyed strolling through the traditional hutongs and trying local delicacies. The atmosphere was vibrant and it was fun to immerse ourselves in the local culture.

At night, we watched the stunning fireworks display to celebrate the national holiday. The colorful lights lit up the sky and created a festive atmosphere.

My holiday was filled with memorable moments and new experiences. It was a great way to celebrate our country's independence and I will always cherish these memories.

今年国庆假期，我和家人一起度过了一个美好的时光，我们决定去美丽的北京，那里有丰富的历史和文化遗产。

我们此行的亮点是参观长城，这是世界上最著名的地标之一。走在古老的城墙上，欣赏壮丽的景色，是一次令人难忘的体验。

我们还参观了故宫，古代的皇宫。复杂的建筑和庞大的综合体令人印象深刻。

下午，我们喜欢漫步在传统胡同中，品尝当地美食。气氛活跃，沉浸在当地文化中乐趣无穷。

晚上，我们观看了一场令人叹为观止的烟花表演，庆祝国庆。五彩缤纷的灯光照亮了天空，营造出了节日的气氛。

我的假日充满了难忘的时刻和新奇的体验。这是一种很好的方式来庆祝我们国家的独立，我将永远珍视这些回忆。